
Møde i Lokalbestyrelsen tirsdag den 3. januar 2023 kl. 9.15 i lokale 3, Ældrecentret, Nyvej 7 B, 
Skibby

Bestyrelsens medlemmer:

Kirsten Nørskov (formand), Frede Vittrup Christensen (næstformand), Jørgen Jannerup, Gitte 
Svendsen, Lise Lotte Due, Benny Andersen (kasserer), Inge Askjær (sekretær).

Suppleanter: Anny Lorentzen, Anne-Grethe Adolfsen.

Referat

1.
Godkendelse af dagsordenen
Godkendt

2.
Godkendelse af referat fra sidste møde
Godkendt

3.
Meddelelser fra formanden/næstformanden

Kirsten orienterede:

Preben Staun, landsformand for Ældre Sagens bestyrelse, trækker sig som formand på grund af 
personlige årsager.

Birger Rasmussen, næstformand konstitueres indtil næste valg.

Birgit Auhaugen, formand for lokalbestyrelsen i Slangerup, trækker sig fra bestyrelsen på grund af 
sygdom.

Inge Bay Jørgensen ønsker at stoppe som webmaster. Det er vores hjemmeside og at skrive til ”det 
sker”, som Inge har haft ansvar for. Inge fortsætter til der er kommet en ny.

Jette Roed Rasmussen, aktivitetsleder for let motion fortsætter i hvervet fremover.

Vi mangler stadig en frivillig til Line dance.

Friplejehjemmet Attendo har taget kritikken fra Ældre Sagen, Seniorrådet, borgere og pårørende 
som blev rejst sidste år til sig. Bente Christensen, formand for lokalafdelingen og 
koordinationsudvalget i Frederikssund er kommet med i bruger/pårørenderådet på plejehjemmet.

Der er to besøgsvenner der er stoppet, der er nu otte tilbage.

Linda Christiansen, aktivitetsleder for bowling har takket for de kr. 500.- der blev givet til 
bowlingholdets julearrangement.

Årsmødet den 10. marts 2023. kl. 16.00-21.00. Der vil efter årsmødet være middag og 
underholdning. Jørgen Jannerup, Lise Lotte Due og Kirsten Nørskov er på valg. De ønsker genvalg.



Suppleanterne Anny Lorentsen og Anne-Grethe Adolfsen er også på valg, begge ønsker også 
genvalg.

4.

Økonomi

Benny er ved at færdiggøre årsregnskab for 2022, skal være klar senest den 16. januar 2023.

5.

Nytårskur 2023

Det er tirsdag den 17. januar kl. 13.00, d.d. er 20 tilmeldt. Menu er planlagt, kommer fra Meny i 
Skibby. Benny sørger for underholdning.

6.

Års - og enkelt annoncepriser i lokalbladet 2023

Trykkeriet har ikke planer om at sætte prisen i vejret for trykning af bladet. Der kan muligvis 
komme en stigning på selve papiret.

Annoncepriserne vil være uændrede for 2023.

7.

Regler for kontor-og telefongodtgørelse fremover

Da der er prisstigninger på printerpatroner og papir, vil reglerne om kontorgodtgørelse være, at 
printerpatroner godtgøres efter regning + kr. 500.- årligt til øvrig administration. Formand, 
næstformand, kasserer, sekretær og aktivitetsleder for besøgsvenner og telefonstjernen ansøger om 
penge i november måned.

Telefongodtgørelse er kr.500.- årligt til formand, næstformand, kasserer og aktivitetsleder for 
besøgsvenner og telefonstjernen. Ansøges ligeledes i november måned.

8.

Microsoft 365

Udrulning af sikker mail og dokumentdeling er i gang. Har vi brug for dette? De ITansvarlige har 
kigget på systemet. Mener ikke det er brugbart for os.

Mogens, næstformanden i lokalbestyrelsen i Frederikssund kender systemet vældig godt. Her skal 
der holdes et møde om evt. brug af Microsoft 365. Vi afventer deres beslutning, inden stillingtagen.

9.

Tilbud på indlæg for medlemmer af Ældre Sagen



Nordea fremsender tilbud, hvori Nordea og nærpolitiet gerne vil komme og fortælle om den svindel 
nogle af vores ældre medborgere udsættes for. Vi syntes det er en god ide. Vi vil forsøge, at gå 
sammen med Brugerrådet og Danske seniorer.

10.

Frivillige matematikmakkere hos os

Astrid Marie Lang fremsender en skrivelse, hvori der søges frivillige matematikmakkere til 
grunduddannelsen FGU-skolen Øst. Det er skoler beliggende i Roskilde, Greve og Høje Tåstrup.

Opfordringen sendes til vores nyhedsbrev.

11.

Social humanitære, alle grene

Gitte: Der har været afholdt julefrokost for besøgsvenner og telefonstjernen den 4. december på 
Nordhøj. Der var 20 deltagere og god stemning.

12.

Referater fra møder, man har deltaget i siden sidst

Den 8. november var Kirsten til møde på Slangerup Bibliotek med frivillighedskonsulent Anne 
Katrine fra Frederikssund kommune. Der blev talt om problemerne med lån aflokaler i hele 
kommunen.

Den 16. november var der halvårsmøde for distrikt 9 i Jørlunde. Den nye formand for 
distriktsudvalg 9 Gerner Nielsen har valgt at trække sig fra posten.

Den 22. og 23. november var der Delegeret møde på Nyborg strand. Der var bl.a. valg til 
landsbestyrelsen, der var 4 opstillede, kun 3 skulle i bestyrelsen, den 4, blev suppleant. Der blev talt
om takst for kørsel for 2023. Størrelsen af kilometergodtgørelsen fastsættes af den enkelte 
lokalafdeling/distrikt/koordinationsudvalg. Vi fastholder den nuværende takst som for 2023 er 
fastsat til kr. 2,19.

Kontingentandelen bliver i 2023 forhøjet fra kr.21.- til kr. 31.- pr medlem.

Den 5. december var Ældre Sagen inviteret af Brugerråd og Danske Seniorer, hvor emnet var, 
hvordan får vi fat i flere frivillige. Der var besøg fra kommunen. Problemet er de dårlige 
transportmuligheder der er i kommunen.

Den 9. december var der møde i koordinationsudvalget. Referat er udsendt.

Der vil komme en annonce til en invitation til workshop om FrederiksSund dagene i 2023. Første 
workshop er onsdag, den 18. januar kl. 17.00 -19.00, bliver afholdt i Valhal, Kalvøvej 26 
Frederikssund.

13.

Medlemsblad/hjemmeside/IT



Medlemsbladet er omdelt i december måned.

Hjemmesiden, vi mangler en til at overtage denne tjans efter Inge Bay Jørgensen.

ITcafe opstarter igen torsdag den 5. januar 2023.

14.

Eventuelt

Intet nyt

15.

Næste møde

Tirsdag, den 7. februar 2023 kl. 9.15


